



## Richard Epelon

YOUTH SUPPORT WORKER,  
FOSTER FAMILY COALITION OF THE NORTHWEST  
TERRITORIES & HOMEBASE YELLOWKNIFE

Richard Epelon is a Youth Support Worker at the Foster Family Coalition of the Northwest Territories (FFCNWT) and HomeBase Yellowknife, where he provides vital support and guidance to the youth they serve, particularly within the Youth Centre. Richard organizes engaging workshops and recreation activities to ensure youth have access to essential resources and opportunities for growth and success. In addition, he is a facilitator at Camp Connections during the summer months, where he fosters a supportive environment and meaningful experiences for young campers.

As a person with lived experience in the child protection system, advocacy is also a significant aspect of Richard's work; he strives to amplify the voices of the youth within his community and beyond. In his role on the National Council of Youth in Care Advocates, Richard also brings his own personal experiences of navigating challenging child welfare systems, and is driven by the opportunity to make a profound impact on the lives of the youth he serves.



“Ultimately, it's the chance to make a real difference in the lives of youth in/from care, to be there for them when they need it most, that keeps me motivated and inspired to continue this important work.”

Richard Epelon est un travailleur de soutien aux jeunes Foster Family Coalition of the Northwest Territories (FFCNWT) et HomeBase Yellowknife, où il fournit un soutien et des conseils essentiels aux jeunes qu'ils servent, en particulier au sein du Centre jeunesse. Richard organise des ateliers et des activités récréatives engageants pour garantir que les jeunes ont accès aux ressources essentielles et aux opportunités de croissance et de réussite. De plus, il est animateur au Camp Connections pendant les mois d'été, où il favorise un environnement favorable et des expériences significatives pour les jeunes campeurs.

En tant que personne ayant une expérience vécue dans le système de protection de l'enfance, le plaidoyer constitue également un aspect important du travail de Richard ; il s'efforce d'amplifier les voix des jeunes au sein de sa communauté et au-delà. Dans son rôle au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge, Richard apporte également ses propres expériences et difficultés personnelles dans les systèmes de protection de l'enfance et est motivé par la possibilité d'avoir un impact profond sur la vie des jeunes qu'il sert.



« En fin de compte, c'est l'occasion de faire une réelle différence dans la vie des jeunes et anciens pris en charge, d'être là pour eux lorsqu'ils en ont le plus besoin, qui me motive et m'inspire pour poursuivre ce travail important. »